



Ghibli

Ghibli

For the new Ghibli and the Quattroporte, NOVITEC TRIDENTE has created a new wheel-design, available in several colours. Power-upgrades, sophisticated aerodynamic parts in visible Carbon and sports suspension components complete this exclusive program.

Für den neuen Ghibli und den Quattroporte hat NOVITEC TRIDENTE eigens ein neues Raddesign entwickelt das in verschiedenen Farben erhältlich ist. Leistungsoptimierungen, dezente Aerodynamikteile aus Sichtcarbon sowie sportliche Fahrwerkslösungen runden das Programm ab.



ENGINE PERFORMANCE

The in-house developed performance gains are the heart of the NOVITEC program. Massive power development and outstanding performance, coupled with a unique sports car modified for daily use, are the crucial factors that will convince you of the performance delivered, built and designed by NOVITEC.

NOVITEC LEISTUNGSOPTIMIERUNG

Die im Hause entwickelten Leistungssteigerungen sind das Herzstück des NOVITEC Programms. Eine enorme Kraftentfaltung, herausragende Fahrleistungen, gepaart mit einer für modifizierte Sportwagen einzigartigen Alltagstauglichkeit, sind die entscheidenden Faktoren, die Sie von den NOVITEC Leistungskits überzeugen werden.



WHEELS AND TIRES

NOVITEC wheel and tire combinations are the perfect application for maximum contact with the road. The wheel and tire sizes are matched directly to each vehicle so there is never the need for any adjustment to the original vehicle set up and programming. The design of each wheel fits perfectly and uses the factory tire pressure monitors and center caps. NOVITEC wheels are made exclusively for Maserati only.

NOVITEC RAD-/ REIFEN KOMBINATIONEN

Die NOVITEC Rad / Reifen Kombinationen sind der perfekte Kontakt zur Straße. Die Felgenreißen und die dazu passenden Reifen sind exakt auf das Fahrzeug abgestimmt, sodass Sie keinerlei Anpassungen in Kauf nehmen müssen. Das Design der Felgen fügt sich perfekt ein. NOVITEC Räder sind exklusiv nur für Maserati erhältlich.



AERODYNAMICS

Shape and design of the carbon aerodynamic components are based on extensive wind tunnel testing to achieve the optimal aerodynamic form and function. In the development of these components, there is also a lot of emphasis placed on the aesthetics of the individual parts so that the visual design accents do not drastically change the fundamentals of the vehicle.

NOVITEC AERODYNAMIK

Form und Design der einzelnen Echt-Carbon Karosserieteile basieren auf ausführlichen Tests im Windkanal zum Erreichen der optimalen aerodynamischen Funktion. Bei der Entwicklung wird aber auch sehr viel Wert darauf gelegt, dass Sie mit den einzelnen Teilen optische Akzente setzen können ohne das Design des Fahrzeuges grundlegend verändern zu müssen.



SUSPENSION

NOVITEC suspension and chassis technology offers many different possibilities. The engineers have thought of you and your needs in every way. We offer everything from a spring kit to reduce the height of the vehicle, a complete suspension system that is fully adjustable with detailed specifications and parameters. Your driving comfort and performance are at the forefront of our development.

NOVITEC FAHRWERK

Die NOVITEC Fahrwerkstechnik bietet Ihnen vielfältige Möglichkeiten. Ob Fahrwerkfedern zur Reduzierung der Fahrzeughöhe, oder komplette Fahrwerkslösungen mit detailliert abgestimmten Parametern.

